



Declaration of Sole-Proprietorship 獨資經營聲明

Please only fill in either English or Chinese version 請只填寫中英版本其中之一

To HKT Payment Limited:

致 HKT Payment Limited:

I, _____ [full Name in English (same as that shown on the HKID card)], (HKID: _____), hereby declare that:

本人 _____ [中文全名 (與香港身份證相符)] (香港身份證號碼: _____), 現作以下聲明:

1. I am authorized by the bank of my personal bank account below ("Bank Account") to use the Bank Account for the purposes of conducting business activities and managing all transactions through the Bank Account.

本人獲下列本人之個人銀行戶口(「銀行戶口」)所屬之銀行授權使用銀行戶口進行商業活動及管理所有透過銀行戶口進行之交易。

2. I acknowledge and agree that all business activities and transactions conducted through the Bank Account is at my own risk and HKT Payment Limited will not be responsible or liable for any issues arising from or in connection with the Bank Account or any transaction or activity conducted through the Bank Account.

本人確認並同意本人會承擔透過銀行戶口進行一切商業活動及交易之風險, 及 HKT Payment Limited 將不會為因銀行戶口所引致或與之相關之任何事宜、或因透過銀行戶口進行任何交易或活動所引致或與之相關之任何事宜承擔責任或法律責任。

3. The information provided herein is true, accurate and complete in all aspects to the best of my knowledge. If any of the information provided here is inaccurate or misleading, I will indemnify and keep HKT Payment Limited, its affiliates and their successors and assignees indemnified against any loss or damage arising out of or in connection with any third party claim or the use of the Bank Account.

本人所知所信在此提供之資料之各方面均屬真實、準確和完整。如在此提供之任何資料屬不準確或具誤導性, 本人將就 HKT Payment Limited、其聯營公司、其繼承人及其受讓人因由任何第三方申索或對銀行戶口之使用所帶來或與之相關之任何損失或損害作出彌償, 並保持令其獲得彌償。

I agree to authorize HKT Payment Limited to contact the bank holding my Bank Account for the purpose of verification.
本人同意授權 HKT Payment Limited 聯絡本人之銀行戶口之所屬銀行進行核實。

Entity Type 公司類別	Sole Proprietorship 獨資經營
Company Registered Name 公司註冊名稱	
Business Registration No 商業登記證號碼	
Bank Name 銀行名稱	
Bank Account No. 銀行戶口號碼	
Bank Account Holder Name 銀行戶口持有者名稱	
Bank Account Registered Address 銀行戶口登記地址	

Signature and Merchant Chop
簽署及商戶印章

Date
日期
